
Zápisnica napísaná na 15. zasadnutí OZ v Mojzesove 12.6. 2009 

R o k o v a n i e 

l. Otvorenie 

Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš, privítal prítomných poslancov a občanov. Po 

nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe zasadnutie OZ je uznášaniaschopné a oboznámil 

ich s programom rokovania. K programu neboli vznesené ţiadne pripomienky, preto dal predsedajúci 

hlasovať za schválenie programu: 

za: 6 

proti: 0 

zdrţal sa: 0 

Program rokovania bol jednomyseľné schválený. 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

predseda - Tatiana Martišová 

členovia - Ing. Ján Teplan a Ing. Magdaléna Dojčanová. 

Návrhová komisia bola jednomyseľne schválená. 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil Romana Laura a Ing. Mariána Vrtáka. 

  

3. Kontrola uznesenia zo 14. zasadnutia OZ 

Bolo skonštatované, ţe uznesenia sa priebeţne plnia alebo sú splnené. 

4. Rozpočtové opatrenie č. 1/2009 – návrh na úpravu rozpočtu k 30.6.2009 

Materiál k tomuto bodu obdrţali všetci poslanci a predsedajúci ich vyzval, aby predloţili svoje návrhy 

alebo pripomienky. 

Jaššová – nakoľko sa uskutočnila zahraničná sluţobná cesta do Nemeckej republiky, ktorej sa 

zúčastnil starosta a 3 poslanci, ţiadala z tohto dôvodu schválenie navýšenia poloţky 631 001 

cestovné. 

Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, predsedajúci dal hlasovať za schválenie rozpočtového 

opatrenia s touto úpravou: 

za: 6 

proti: 0 

zdrţal sa:0 

Rozpočtové opatrenie č. 1 bolo jednomyseľne schválené, tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa 

k nej pod písmenom „A“. 

  

 



5. Informácia o najmodernejšej technológii na ekologické spracovanie komunálneho odpadu 

Informáciu podal Ing. Marian Vrták – zúčastnil sa na sluţobnej ceste v Nemecku, aby sa spolu 

s ďalšími oboznámil s technológiou spracovania odpadu. V zariadení, ktoré navštívili sa spracovával 

biologický aj nebiologický odpad okrem ţeleza, skla a porcelánu. Odpad, ktorý sa tu spracováva 

chemicky, neprodukuje ţiadny zápach ani dym. Vedľajší produkt spracovania odpadu je: 

a/ nafta, ktorá spĺňa všetky normy 

b/ destilovaná voda 

c/ kysličník uhličitý, ktorý sa nedostáva do ovzdušia, 

d/ popolček – tvorí 3% z celkového mnoţstva odpadu. Dá sa vyuţiť pri výstavbe ciest do asfaltu alebo 

ako prímes do stavebných materiálov. 

Linka sa nachádzala v centre mesta, nemala ţiaden komín, z ktorého by vystupovali spaliny. Videli iba 

túto časť spracovania odpadu, ktorá je pre ľudí neškodná. Toto však bolo finále, ktorému 

predchádzalo ešte zvoz odpadu, skladovanie, drvenie a triedenie, pretoţe do tejto linky sa pouţíval 

odpad podrvený a vytriedený. Tieto práce  - zvoz odpadu, skladovanie, drvenie a triedenie sa 

vykonávajú najbliţšie v Maďarskej republike v Miškolci, je potrebné vidieť aj túto etapu, aby sa 

presvedčili čo to obnáša, či nie je z toho zápach alebo či to inak  nepoškodzuje ţivotné prostredie.     

V dohľadnej dobe sa klasické spaľovne odpadu budú musieť rušiť, preto sa poslanci OZ rozhodli 

urobiť prehliadku takejto linky na ekologické likvidovanie odpadu a hneď ju nezamietnuť. Nemci majú 

na zariadenie patent a predávajú ho po celom svete. Vytvorilo by sa asi 12 pracovných miest. 

Starosta – navrhol termín návštevy Maďarska na mesiac jún z dôvodu dovolenkového obdobia. 

V priebehu týţdňa by sa mohli poslanci dohodnúť na nejakom termíne a oznámiť ho starostovi alebo 

p. Bugriovej , aby mohol dohodnúť a zabezpečiť konanie tejto návštevy. 

  

6. Rôzne 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2009 – predloţila a oboznámila p. Melišová, 

kontrolórka obce a dodala, ţe okrem navrhovaných kontrol, vykoná aj kontrolu podľa poţiadaviek 

obecného zastupiteľstva. 

K návrhu neboli vznesené ţiadne pripomienky, predsedajúci dal hlasovať za jeho schválenie: 

za: 6 

proti:0 

zdrţal sa:0 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2009 bol jednomyseľne schválený a prikladá sa 

k zápisnici pod písmenom „B“. 

  

Dodatok č. 1/2009 k Smernici č. 1/2008 na vedenie účtovníctva v podmienkach obce Mojzesovo – 

prítomných oboznámila p. Melišová a keďţe neboli vznesené ţiadne pripomienky, predsedajúci dal 

hlasovať za schválenie dodatku č. l/2009: 

za : 6 

proti: 0 

zdrţal sa: 0 

Dodatok č. l/2009 bol jednomyseľne schválený, prikladá sa k zápisnici pod písmenom „C“. 

  



Žiadosť Poľovníckeho združenia Mojzesovo o poskytnutie dotácie na krmivo pre 2 poľovníckych 

psov a pre zver vo výške 600 €.  

Poţadovaná dotácia sa poslancom zdala vysoká, Roman Lauro navrhol poskytnúť dotáciu vo výške 

400 €. 

Predsedajúci dal hlasovať na návrh p. Laura: 

za: 6 

proti: 0 

zdrţal sa: 0 

Ţiadosť poľovníckeho zdruţenia sa prikladá k zápisnici pod písmenom „D“. 

  

Predsedajúci predložil zoznam detí zamestnaných matiek, ktoré majú záujem navštevovať MŠ 

v čase od 1.7. – 14.7.2009. Zatiaľ je prihlásených 12 detí, z ktorých 3 deti sú uţ z MŠ vyradené lebo 

nastupujú do l. ročníka ZŠ. Podľa jeho názoru, pre 9 detí by sa škôlka nemala prevádzkovať z dôvodu 

zvýšených nákladov na prevádzku. 

Ing. Teplan – MŠ by sa mala prevádzkovať aj keby ju malo navštevovať len 5 detí. Náklady by nemali 

byť zvýšené, lebo platy učiteľom a ostatnému personálu sa vyplácajú a náklady na stravu si hradia 

rodičia. 

Starosta – ak bude iba 6 detí, zruší prevádzku. 

Ing. Teplan a Roman Lauro – nesúhlasili so zrušením a s dĺţkou prevádzky 2 týţdne. 

Ing. Vrták – aj on má dieťa navštevujúce škôlku  a nie je na zozname, ale súhlasí, aby sa škôlka 

v uvedenom termíne prevádzkovala.   

Starosta – rodičia si ţiadali prevádzku iba v tomto termíne. 

Ing. Teplan – nie rodičia, ale riaditeľstvo MŠ si určilo tento termín. 2 týţdne sú nepostačujúce. 

Starosta – pracovníci majú nárok na čerpanie dovolenky, nakoľko v čase plnej prevádzky si dovolenky 

čerpať nemôţu. 

Ing. Teplan – starosta im môţe určiť čerpanie dovolenky. V minulom roku sa dohodli, ţe pred 

prázdninami sa formou dotazníka urobí prieskum záujmu o navštevovanie MŠ počas letných prázdnin, 

prečo sa to tak neurobilo. 

Starosta – ak by bola poţiadavka na dlhšiu prevádzku MŠ môţe sa to dodatočne doriešiť, teraz sa 

budú riešiť iba tieto 2 týţdne. 

  

7. Diskusia 

Ing. Dojčanová – navrhla, aby sa odmeny poslancov vyplácali polročne. Starosta dal hlasovať za 

schválenie tohto návrhu: 

za: 5 

zdrţal sa: Ing. Teplan 

proti: 0 

  

Martišová – predloţila spolu so Zuzanou Hudecovou pilotný program pre deti od 9-12 rokov počas 

letných prázdnin. Jedná sa o denný letný tábor na 4 dni, predpoklad je v mesiaci august.  Ak sa 

osvedčí, potom by sa dĺţka tábora upravila a tábor by sa mohol realizovať kaţdý rok.  V tejto súvislosti 

poţiadala o schválenie finančných prostriedkov, starosta prisľúbil pomoc sponzorov do výšky 400 €. 

V rámci tohto tábora sa deti zapoja i do čistenia a skrášlenia našej obce. 



Starosta – je vhodné spropagovať túto akciu na internetovej stránke, miestnym rozhlasom, v škole, 

plagátmi ap.  

Martišová – deti by sa mohli prihlásiť buď na internetovej stránke, alebo u p. Bugriovej. 

Spracovaný materiál je priloţený k zápisnici pod písmenom „F“. 

  

Martišová – informovala, ţe sa pripravuje uvítanie detí do ţivota od septembra t.r. 

  

Martišová – uviedla, ţe je rozhorčená nad tým, ţe obec Černík má umiestnenú svoju tabuľu s názvom 

obce v našom katastri. 

Starosta – uţ viac krát upozornil na to starostu obce Černík, ktorý však nereaguje. Bude ho  musieť 

písomne poţiadať o preloţenie tabule. V tomto úseku cesty jazdia autá neprimerane rýchlo. 

Martišová – treba poţiadať písomne dopravnú políciu, aby zabezpečila častejšie meranie rýchlosti 

v tomto úseku. 

  

Martišová – informovala o uskutočnení výberového konania na funkciu riaditeľa školy, kde bola 

jednomyseľne doporučená do funkcie Mgr. Elena Puková na obdobie 5 rokov. 

  

Starosta – o 2 týţdne sa začne s rekonštrukciou školy – začne sa strechou od pavilónu A. Ukončenie 

práce sa predpokladá v polovici októbra. Informoval aj o ďalších pripravovaných aktivitách: 

-          rekonštrukcia verejného osvetlenia – na internetovej stránke je vypísané výberové konanie na 

zhotoviteľa, 

-          vybudovanie chodníkov v obci 

-          kanalizácia, k tejto akcii bude informovať na ďalšom zasadnutí 

  

 

Ing. Teplan – informoval sa ako pokračuje rokovanie o MŠ 

Starosta – odovzdal podklady právnikovi, ten sa  musí s nimi oboznámiť, preštudovať si ich a potom 

starosta bude informovať o moţných postupoch. 

  

Ing. Vrták – informoval sa, či je chodník dokončený, lebo v jednom úseku chýbal obrubník. 

Starosta – chodník je uţ kompletne dokončený. 

  

Marta Hlavačková – likvidácia odpadu – uviedla, ţe by bolo vhodné oboznámiť aj občanov 

o uvaţovanej výstavbe zariadenia na likvidáciu odpadu a riešiť to formou referenda. 

Starosta – občania budú informovaní na verejnom zhromaţdení a ak si budú ţiadať vyhlásiť 

referendum, potom sa referendum vyhlási. 

  

8. Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 209/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e  rozpočtové opatrenie č. 1/2009 – návrh na 

úpravu rozpočtu k 30.6.2009. 

  



Uznesenie č. 210/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  berie na vedomie informáciu o najmodernejšej technológii na 

ekologické spracovanie komunálneho odpadu. 

Uznesenie č. 211/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2009. 

Uznesenie č. 212/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  Dodatok č. 1/2009 k smernici č. 1/2008 na 

vedenie účtovníctva v podmienkach obce Mojzesovo 

Uznesenie č. 213/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e   ţiadosť Poľovníckeho zdruţenia Mojzesovo 

o poskytnutie dotácie na svoju činnosť vo výške 400 €. 

Uznesenie č. 214/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e   návrh na zmenu vyplácania odmien poslancom 

a to polročne. 

Uznesenie č. 215/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  dotáciu vo výške 400 € na detský denný tábor 

Baobab, ktorý sa uskutoční v mesiaci august 2009. 

Uznesenie č. 216/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e  333 € na nákup darčekov pri uvítaní detí do 

ţivota.  

Uznesenie č. 217/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  berie na vedomie výsledok výberového konania na funkciu 

riaditeľa ZŠ Mojzesovo-Černík, ktoré sa konalo 4.6.2009, ktoré odporučilo zriaďovateľovi vymenovať 

do funkcie riaditeľky Mgr. Elenu Pukovú. 

Uznesenie č. 218/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  s c h v a ľ u j e   prevádzku MŠ Mojzesovo počas letných 

prázdnin v čase od 1.7. – 14.7.2009. 

  



Uznesenie č. 219/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  doporučuje starostovi obce napísať ţiadosť o častejšie meranie 

rýchlosti v úseku pred ZŠ Mojzesovo-Černík. 

  

9. Záver 

  

Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a 15. zasadnutie OZ  u k o n č i l. 

  

   

 

                                                          D.a.h. 

  

  

Overovatelia: 

Roman Lauro                                                               Emil  G á b r i š 

Ing. Marian Vrták                                                          starosta obce 

  

  

Zapísala: Jaššová 

 


